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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 12. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitanje se odnosi na upit koji sam dobila od roditelja djece sa područja naselja Gondolići. 
Naime Grad nema organiziran prijevoz djece u školu i iz škole pa ih zanima mogućnost 
uvođenja takvog organiziranog prijevoza. Da li se može realizirati već za ovu školsku godinu 
koja nam je uskoro na vratima?“  

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti Grada Labina: 
 
„Mi smo kao Grad, kao i svi osnivači osnovnih škola dužni osiguravati prijevoz djece u školu. 
Zakonski je to za one koji žive na tri kilometra ili više za niže razrede, a pet kilometra ili više za 
više razrede osnovnih škola tako da već godinama imamo okvirne sporazume preko javne 
nabave koje sa najboljim ponuđačem zaključujemo. To je tvrtka Viva odnosno bivši Autotrans 
za ovo razdoblje 2021.-2025. Za svaku školsku godinu se radi novi ugovor koji se temelji na 
broju učenika, na broju kilometara, troškovniku, linijama, naseljima itd. Naselje Gondolići, 
njegov sam početak kod table je manje od tri kilometra udaljena od najbliže škole tako da, ako 
bi gledali skroz zakonski, nije bila dužnost da to ispoštujemo međutim ako gledamo jednu 
ljudsku stranu, apsolutno da, ukoliko postoji potreba. Isto tako znamo da Gondoliću nisu samo 
onih par kuća uz tablu nego da su i geografski raštrkani. Naravno da u sljedećoj školskoj godini 
možemo dogovoriti s autoprijevoznikom, pošto se svake godine radi novi ugovor za novu 
školsku godinu, da se jedan autobus osigura isto tako i za tu djecu. Što se samog troška tiče, 
trošak ide iz decentraliziranih sredstava školstva koje se direktno kroz naš proračun iz 
Ministarstva spuštaju na škole tako da sredstva za to možemo reći, iako to nije neko 
povećanje, da će sitno patiti neki drugi, materijalni troškovi ili održavanje u školama. Definitivno 
je da nam je prioritet to da djeca dođu sigurno do škole i da ćemo zatražiti prije sklapanja 
idućeg ugovora, na početku iduće školske godine, da se uvrste i Gondolići u tu mrežu.“ 
 
 S poštovanjem,  
 
 
                                                                                                                                PROČELNICA 
 
                                                                                                     Loreta Blašković, v.r. 


